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WatefsChapSvefkiezing Biltse SP-er Harry Sangers doet mee aan de komendev verkiezingen voor de waterschappen, 28 meitot 12 juni. Harry:
"Reden voor kandidaatstelling; milieu is een van mijn drijfueren. Groene oplossing voor hefwater is
belangrijk. Techniek is er genoeg, maar het is niet voldoende, Dijken verhogen iJniet de enige oplossing,
water heeft namelijk ruimte nodig. De realiteit is dat we het water en ons klimaat altijd een paar stappen-
voor dienen te zijn." meer informatie : harry@tomaatnet.il of 030 2210436

Ledenvergadering 8 april Er hadden zich geen tegenkandidaten gesteld voor het
voorzitterschap van de afdeling. Rikus Marring wordt gekozen
met 1 stem tegen. Rikus en Wim van Gammeren zien beiden

zichzelÍ en elkaar als bouwers, dat er weliswaar verschillende invalshoeken zijn maar dat er wel in
dezelfde lijn wordt gedacht. Uit de speech van Wim van Gammeren:
"Niet ik maar wij moeten idealen uitdragen. Wat kunnen wij doen voor anderen en voor de maatschappij
betekenen? De kapitalistische maatschappij is hier redelijk mild, elders wordt de rijkdom binnengehaaid -
daar vindt de uitbuiting plaats. We moeten blijven streven naar nieuwe maatschappij".
Wim hoopt zijn steentje te blijven bijdragen, in een bescheidenere bijdrage. Rikus overhandigt hem een
baksteen als symbolische dank voor al het goede werk en bouwen aan de afdeling. Met name noemt
Rikus de strijd tegen de sloop in het Soesterkwartier en de winst van nul naar drie zetels in de
gemeenteraad.
Het bestuur en de Íractie zijn opzoek gegaan naar een vervanger voor Gidia Kap (zie elders in dit
inlegvel). Wat voor stappen moesten we nemen? Deze zaken zijn allemaal nieuw voor het bestuur
geweest, veel regeltjes tegengekomen, bij de gemeente maar ook bij de sp intern.
Bets stelt zich voor; al sinds 1974lid van SP (Nijmegen, Hilversum) - ervaring als raadslid. laatste jaren
minder actief geweest maar na verhuizing naar Amersfoort weer actief. Momenteel werkzaam als
stafmedewerker financiën bij ROC de Amerlanden, Bets respecteert de keuze van Gidia. We moeten het
als afdeling gezamenlijk doen. Als raadslid kan je je informatie vooral ontlenen aan wat er onder de
mensen zelf speelt. De vergaderingen van de gemeenteraad zijn vaak heel lang en er wordt veel zout op
slakken gelegd. Dat is een minpunt dat niet echt uitnodigt tot het raadslidmaatschap. Maar positief is dat
de SP een actieve partij is, die nog steeds groeit. Juist de nieuwe leden geven goede contacten. Ook een
voordeel is dat er een fractie is met 3 mensen. Dat is belangrijk, dat je altijd met zoveel mogelijk mensen
bent, dat je er niet alleen voor staat,
Een aantal leden heeft niet het gevoel dat deze vervanging heel democratisch is gegaan. Sommigen
hadden verwacht dat er meerdere kandidaten door het bestuur aan de ledenvergadèring zouden worden
voorgesteld waaruit dan kon worden gekozen. Er had meer schriftelijke informatie van te voren gegeven
moeten worden. Het lijkt op een voldongen feit dat in achterkamertjes is bekokstoofd. Waarom zijn andere
kandidaten aÍgehaakt? De situatie is nu anders dan een jaar geleden. Rikus en Wim schetsen de gang
van zaken. Er is gekeken naar het profiel dat in 2000 voor de verkiezingen is opgesteld; er is gekeken-
naar de kandidaten op de lijst; gekeken naar de tijd, expertise van eenieder en daaruit kwamen 4
serieuze namen: Wim van Gammeren, Wim Schoonheym, Peter van Griensven en Bets Beltman. Toen
duidelijk werd dat Bets bereid was hebben de overige drie zich terugetrokken.
ln de brief voor de uitnodiging van deze ledenvergadering is het vertrek van Gidia aangekondigd. Voor die
tijd heeft het bestuur geen concreet nieuws hierover naar buiten [kunnen] willen brengén. Wirnen Rikus
verontschuldigen zich voor de summiere informatie en de schijn van voldongenheid. Maar de term
"achterkamertje" kan niet van toepassing zijn. ledereen in het bestuur heeft mee kunnen praten en alle
gesprekken zijn genotuleerd. Het bestuur had graag van te voren een procedure op papier willen hebben.
Dat is nu gaandeweg gemaakt. De punten van kritiek zullen een volgende keer gebruiki worden. De
vergadering vond dat bij het naar buiten brengen van het vertrek van een raadslid we niet bang hoeven te
zijn voor de pers, 'aangeschoten wiH is geleuter'. Bets wordt met algemene stemmen gekozeÀ als
kandidaat raadslid ter vervanging van Gidia.
Het komende SP congres wordt besproken. Rikus behandelt het congresstuk Nieuwe kansen grijpen
puntsgewijs per pagina.
Discussie wordt geopend door Geert Groeneveld die het ambitieniveau hoog vindt en pijlen op teveel
doelen worden gericht. ln eerste instantie moet een ledenwerfcampagne, die heel intensief is, gedragen
worden door de huidige actievelingen. Met name punt 4 (naar 150 afdelingen) en punt 1 (3e partil in 

-
ledental) worden door de ledenvergadering als te kwantitatief beschouwd. De SP moet goede
inhoudelijke acties voeren, dan komen de extra leden vanzelf.
Jorrit van Loenen meent dat het congresstuk nogal dichtgetimmerd is. Rikus denkt dat er genoeg
verschillende mensen binnen de SP bij betrokken zijn geweest, en dat er nog genoeg wijzigingen kunnen



worden voorgesteld. Geert is het niet eens met de interpretatie dat we uit de voorstellen een keuze
kunnen maken. We moeten nu duidelijk onze kritiek geven anders committeren we ons aan de zeer
intensieve ledenwerfcampagne. Het congresstuk is niet van 'ze' maar van ons door ons gemaakt.
Bets formuleert een voorstel: ook werken aan kwaliteit. Nieuwe leden opvangen is moeilijk. Niet nu weer
een stap in kwantiteit maar nadruk leggen op kwaliteit. Dick stelt voor het doel 150 afdelingen te
veranderen in 100 - 150.
Er moet beter naar de situatie per afdeling gekeken worden. Frans Weijzen stelt dat de kwantiteit volstrekt
onbelangrijk is. We zijn een partij die acties voert, met bewonersgroepen, op gebied van milieu, onderwijs
etc. Han Mey stelt dat er wel richtlijnen moeten zijn. De eisen van het landelijk bureau moeten niet te
strak zijn maar wel ambities weergeven. Nel Groenendijk is juist bij Groen Links weggegaan omdat daar
een groeiambitie het actievoeren ging verduisteren. Dhr. Van der Molen waarschuwt dat je kwaliteit en
kwantiteit niet tegen elkaar uit moet spelen, die twee gaan hand in hand.
N.a.v. het punt regiobestuurders merkt Bets op dat er goede randvoorwaarden moeten zijn om deze
functie succesvolte laten zijn. Een mogelijkheid is om ook in de regio betaalde medewerkers te hebben.
Er moet na 1 of 2 jaar een evaluatie plaatsvinden. Han en Jorrit - en met hen de hele LV menen dat het
stukje over het internationaal secretariaat veel te mager is. De wereld is groter dan alleen Nederland. Han
en Bets zullen hierover contact zoeken met 1 van de opstellers.

Terugtreden Gidia Gidia Kap is terug getreden uit de Amersfoortse gemeenteraad. Het
sinds 1997 actieve SP-lid is teleurgesteld in het werk als raadslid.

Daarnaast is het combineren van betaald werk, huishouden en het vrijwillige raadslidmaatschap zeer
lastig. Zij heeft ook meerdere malen gemeld het gevoel te hebben gehad buiten het stadhuis meer te
kunnen bereiken dan daarbinnen. Dit gevoel deelt ze met het bestuur van de SP afdeling.
Een sfeer die volgens haar heerst in de gemeenteraad, maakt het werk er niet makkelijker op. Het eigen-
cq, partijbelang staat bij de raadsleden te vaak voorop, waardoor de belangen van de inwoners van de
stad in de verdrukking komen.
Gidia heeft zich in het bijzonder ingezet voor de kwetsbare burgers in de stad (dak- en thuislozen,
asielzoekers en jongeren) en voor verbetering van de onderwijshuisvesting. Zijzetle diverse onderwerpen
op de politieke Amersfoortse agenda met als doel om daadwerkelijk iets te bereiken of te veranderen.
Voorbeelden hiervan zijn de zwerfjongeren, de urilift (een verzinkbaar urinoir dat niet door daklozen
gebruikt mag worden), Wet Voorzieningen Gehandicapten en uitgeprocedeerden. Tevens stelde zij
schriftelijke vragen over een jeugdhonk in Nieuwland, een overdekte voorziening voor skaters en inliners,
dancegelegenheid voor liefhebbers van verschillende muziekstromingen. Daarnaast speelde ze een
kritische rol bij het bepreekbaar maken van de problemen rondom Stichting Welzijn Amersfoort (SWA).
Burgermeester van Vliet en enkele raadscollega's gaven aan het te betreuren dat ze als zeer actieÍ en
opbouwend raadslid de raad verlaat. Tevens werd ze door diverse mensen bedankt voor haar enorme
inzet voor de zwakkere en kwetsbare burgers in en om Amersfoort.
Het bestuur van de SP afdeling Amersfoort betreurt haar stap gezien haar grote inzet en betrokkenheid
met de stad, maar respecteert het en snapt haar motieven. Gelukkig zal Gidia haar prettige
samenwerking met de SP fractie voortzetten als fractieassistent.

Soest -
Soesterberg -
Leusden -

Fractienieuws

Wie voelt zich geroepen voor de SP als contactpersoon te gaan werken?
Denk aan beheer van adressen, opzetten van tribuneverspreiding, stukjes
maken voor website, inlegvel, bijhouden van lokaal nieuws, acties in gang
zetten, mensen bij elkaar brengen. Bel 461 20 03 of 462 08 62 of mail met
dirksv@tomaatnet.nl

22 en 23 april waren intensieve dagen voor onze fractiemensen Frits, Joris
en Gidia. O.a. werd, samen met Groen Links en PvdA voorkomen dat er bij

de gemeentelijke onkruidbestrijding gif gebruikt zou gaan worden. Volgens de gemeente zou dit een
besparing zijn. We houden het in de gaten. De SP heeft moties ingediend o.a. om bezuinigingen op
Maatschappelijke opvang te stoppen, te voorkomen dat logopedie uit het dienstenpakket van de
Onderwijsbegeleidingsdienst wordt gehaald. De fractie heeft blij gereageerd op de 1 miljoen euro die door
het college is uitgetrokken om van de lD banen (Melkertbanen) reguliere banen te maken. Uitgebreider
nieuws over de gemeentebegroting en onze moties in een volgend inlegvel.

Andgf nieUWS Op 1 mei hebben we een dossier over de betrokkenheid van de ABN-AMRO bij
clusterbommen aangeboden aan het hoofdfiliaalvan die bank in Amersfoort. 7

Juni is er in Utrecht een speciale dag voor ouderen van de SP. Meldt je aan bij Rikus, 4808632.
Deadline volgend inlegvel 25 mei- kopij svp mailen of sturen naar redactieadres.


